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The Muslim Association of Canada explains its own origin 

 
Original address: http://www.macnet.ca/about-mac.php 
 
Excerpt from a page entitled About the Muslim of Canada (MAC): 

 
“MAC's (...) modern roots can be traced to the Islamic revival of the early twentieth 
century, culminating in the movement of the Muslim Brotherhood. (...) MAC adopts and 
strives to implement Islam, as embodied in the Qur'an, and the teachings of the Prophet 
(peace be upon him) and as understood in its contemporary context by the late Imam, 
Hassan Albanna, the founder of the Muslim Brotherhood. MAC regards this ideology as 
the best representation of Islam as delivered by Prophet Muhammad (peace be upon 
him).” 

 

(Traduction PdeB) : «Les origines récentes de la MAC remontent à la renaissance 
islamique du début du XXe siècle, culminant avec le mouvement des Frères 
Musulmans. (…) La MAC adopte et fait tous les efforts pour appliquer l'islam (...) tel qu'il 
a été compris dans le contexte contemporain par le regretté imam Hassan al-Banna 
(1906 - 1949), le fondateur des Frères Musulmans. La MAC considère cette idéologie 
comme la meilleure représentation de l'islam tel qu'il fut présenté par le Prophète 
Muhammad.» 
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